



مبادلة للرعاية الصحية
Mubadala Health
Jumeirah - Dubai
Brought to you by M42

أمراض النساء والتوليد باقات الرعاية ما قبل الولادة



مبادلة للرعاية الصحية
Mubadala Health
Jumeirah - Dubai
Brought to you by M42

Obstetrics & Gynecology Services Antenatal Packages



للمزيد من المعلومات ولحجز موعد،
يرجى الاتصال بنا:

800 77

info-mhdubai@mubadalahealth.ae

mubadalahealthdubai.com



For more information and to book an
appointment, please contact us:

800 77

info-mhdubai@mubadalahealth.ae

mubadalahealthdubai.com



At Mubadala Health Dubai, we know that every pregnancy is a special journey, and we're here to embark on it alongside you, providing personalized care at every step and stage. Whether you're welcoming your first baby or growing your family, our dedicated team of experienced gynecologists, radiologists, and nutritionists is committed to making your experience as comfortable, enjoyable, and safe as possible.

With our state-of-the-art facilities and warm, compassionate approach, you and your little one will be in the best hands throughout your pregnancy. We're here to ensure you feel supported, empowered, and cared for as you navigate this exciting time.

Find the perfect package for your journey

We offer a range of antenatal packages designed to meet your unique needs, from the early weeks of pregnancy through to delivery. Explore our packages and choose the one that's perfect for your path to motherhood—because this special time deserves nothing but the best of care.



12 weeks to delivery package: 5900 AED

This package includes:

- Initial consultation and booking history
- Antenatal tests: complete blood count (CBC), blood group and rhesus factor (Rh), random blood sugar (RBS), antibody, infections and thyroid screening tests, screening for asymptomatic bacteriuria (ASB) with urine analysis
- Nuchal translucency scan (NT scan) with a radiologist at 12 weeks to check your baby's development
- Detailed anomaly scan with a radiologist at 20 weeks to check for any physical abnormalities
- Oral glucose tolerance test (OGTT), complete blood count (CBC), and urine analysis at 26 weeks
- Regular obstetric check-ups and scans at 16, 24, 28, 34, and 36 weeks
- Growth and Doppler scan with a radiologist at 32 weeks to monitor your baby's growth and blood flow
- Vaginal swab to check for group B streptococcus (GBS) infection at 35 weeks
- Weekly obstetric consultations and scans from 37 to 40 weeks, with a customized birth plan for labor and delivery
- Cardiotocography (CTG) for checking your baby's heart rate and well-being, if advised by the doctor

Optional (additional charges may apply):

- Pregnancy nutrition counseling with our expert dietitian
- Prenatal screening for chromosomal abnormalities (such as Down syndrome) using double marker, triple marker, or non-invasive prenatal testing (NIPT)
- 3D scan with a radiologist to get more detailed images of your baby

20 weeks to delivery package: 5500 AED

You may opt for this package if you require the following:

- Initial consultation and comprehensive antenatal blood tests with urine analysis
- Detailed anomaly scan with a radiologist at 20 weeks to check for physical abnormalities
- OGTT, CBC, and urine analysis at 26 weeks
- Regular obstetric check-ups and scans at 24, 28, 34, and 36 weeks
- Growth and Doppler scan with a radiologist at 32 weeks to monitor your baby's growth and blood flow
- Vaginal swab for group B streptococcus (GBS) screening at 35 weeks
- Weekly obstetric consultations and scans from 37 to 40 weeks, with a customized birth plan for labor and delivery
- CTG for checking the baby's heart rate and well-being, if advised by the doctor

Optional (additional charges may apply):

- Pregnancy nutrition counseling with our expert dietitian.
- 3D scan with a radiologist to get more detailed images of the baby.
- Prenatal screening for chromosomal abnormalities (triple markers or non-invasive prenatal testing, NIPT)



12 weeks to 32 weeks travel package: 4900 AED

This is ideal for mothers planning to travel before their delivery. It includes:

- Initial consultation and comprehensive antenatal blood tests with urine analysis
- NT Scan with a radiologist at 12 weeks to check your baby's development.
- Detailed anomaly scan with a radiologist at 20 weeks to check for physical abnormalities
- OGTT, CBC, and urine analysis at 26 weeks
- Regular obstetric check-ups and scans at 16, 24, and 28 weeks
- Growth and Doppler scan with a radiologist at 32 weeks to monitor the baby's growth and blood flow
- Travel certificate available upon request

Optional (additional charges):

- Pregnancy nutrition counseling with our expert dietitian.
- 3D scan with a radiologist for more detailed images of your baby
- Prenatal screening for chromosomal abnormalities (double/triple markers or non-invasive prenatal testing, NIPT)

Why Choose Mubadala Health Dubai?

At Mubadala Health Dubai, we treat every pregnancy as a unique and cherished experience. Our dedicated team of specialists is here to ensure you feel fully supported, from your first consultation to the day you meet your baby. We combine advanced medical expertise with a warm, compassionate approach, taking the time to truly understand your needs and concerns. Your comfort and peace of mind are our priority, and we're committed to creating a safe, nurturing environment for you and your baby throughout your entire journey.

باقة السفر من الأسبوع 12 إلى 32: 4900 درهم

تُعتبر هذه الباقة مثالية للأمهات اللاتي يخططن للسفر قبل الولادة، وتشمل:

- الاستشارة الأولية واختبارات الدم الشاملة لفترة ما قبل الولادة بالإضافة إلى تحليل البول
- فحص الشفافية القفوية من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 12 لمتابعة تطور الجنين
- فحص الأشعة التفصيلية لتشوهات الجنين من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 20 للكشف عن أي تشوهات جسدية
- اختبار تحمل السكر الفموي، وتعداد الدم الكامل، وتحليل البول في الأسبوع 26
- فحوصات ومراجعات دورية في الأسابيع 16، 24، 28
- فحص النمو والدوبلر من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 32 لمراقبة نمو الجنين وتدقيق الدم
- شهادة سفر متوفرة عند الطلب

الخدمات الاختيارية (قد تنطبق رسوم إضافية):

- استشارة تغذية لدى أخصائي التغذية
- فحص ثلاثي الأبعاد من قبل أخصائي الأشعة للحصول على صور أكثر تفصيلاً لطفلك
- فحص ما قبل الولادة للكشف عن التشوهات الصبغية (باستخدام اختبارات العلامات الثنائية والثلاثية أو اختبار ما قبل الولادة غير الغازي)

ما هي الأسباب التي تدعوك لاختيار مبادلة للرعاية الصحية بدبي؟

نؤمن في مبادلة للرعاية الصحية بدبي أن كل حمل هو تجربة استثنائية تستحق التقدير، وفريقنا المتخصص ملتزم بتقديم الدعم الكامل لك من الاستشارة الأولى وحتى لحظة ولادة طفلك. نضمن لك رعاية شاملة تجمع بين الخبرة الطبية المتقدمة ومنهجية الرعاية الراحمة، واستثمار الوقت في فهم احتياجاتك ومخاوفك بشكل كامل. تأتي راحتك وطمأننتك في مقدمة أولوياتنا، ونحن ملتزمون بتهيئة بيئة آمنة وداعمة لك ولطفلك طيلة رحلتك معنا.

باقعة من 20 أسبوعًا حتى الولادة: 5500 درهم إماراتي

يمكنك اختيار هذه الباقعة إذا كنت بحاجة إلى الخدمات التالية:

- الاستشارة الأولية واختبارات الدم الشاملة لفترة ما قبل الولادة بالإضافة إلى تحليل البول
- فحص الأشعة التفصيلية لتشوهات الجنين من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 20 للكشف عن أي تشوهات جسدية
- اختبار تحمل السكر الفموي، وتعداد الدم الكامل، وتحليل البول في الأسبوع 26
- فحوصات ومراجعات دورية في الأسابيع 16، 24، 28، 34، 36
- فحص النمو والدوبلر من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 32 لمراقبة نمو الجنين وتدفق الدم
- مسحة مهبلية للتحقق من وجود عدوى بالمكورات العنقودية من المجموعة (ب) في الأسبوع 35
- استشارات وفحوصات أسبوعية بين الأسابيع 37 و40، مع وضع خطة ولادة مخصصة
- تخطيط قلب الجنين للتحقق من معدل ضربات قلب طفلك وسلامته، إذا نصح الطبيب بذلك

الخدمات الاختيارية (قد تنطبق رسوم إضافية):

- استشارة تغذية لدى أخصائي التغذية
- فحص ثلاثي الأبعاد من قبل أخصائي الأشعة للحصول على صور أكثر تفصيلاً لطفلك
- فحص ما قبل الولادة للكشف عن التشوهات الصبغية (باستخدام اختبار العلامات الثلاثية أو اختبار ما قبل الولادة غير الغازي)

باقية من 12 أسبوعًا حتى الولادة: 5900 درهم إماراتي

تشمل هذه الباقية:

- استشارة أولية وسجلّ الحجزات
- اختبارات ما قبل الولادة: تعداد الدم الكامل، فحص فصيلة الدم وعامل الريسوس، فحص السكر العشوائي في الدم، فحص الأجسام المضادة، فحص الالتهابات وفحوصات الغدة الدرقية، فحص البييلة الجرثومية عديمة الأعراض باستخدام تحليل البول
- فحص الشفافية القفوية من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 12 لمتابعة تطور الجنين
- فحص الأشعة التفصيلية لتشوهات الجنين من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 20 للكشف عن أي تشوهات جسدية
- اختبار تحمل السكر الفموي، وتعداد الدم الكامل، وتحليل البول في الأسبوع 26
- فحوصات ومراجعات دورية في الأسابيع 16، 24، 28، 34، 36
- فحص النمو والدوبلر من قبل أخصائي الأشعة في الأسبوع 32 لمراقبة نمو الجنين وتدفق الدم
- مسحة مهبلية للتحقق من وجود عدوى بالمكورات العقدية من المجموعة (ب) في الأسبوع 35
- استشارات وفحوصات أسبوعية بين الأسابيع 37 و40، مع وضع خطة ولادة مخصصة
- تخطيط قلب الجنين للتحقق من معدل ضربات قلب طفلك وسلامته، إذا نصح الطبيب بذلك

الخدمات الاختيارية (قد تنطبق رسوم إضافية):

- استشارة تغذوية لدى أخصائي التغذية
- فحص ما قبل الولادة للكشف عن التشوهات الصبغية (مثل متلازمة داون) باستخدام اختبارات العلامات المزدوجة أو الثلاثية أو اختبار ما قبل الولادة غير الغازي
- فحص ثلاثي الأبعاد من قبل أخصائي الأشعة للحصول على صور أكثر تفصيلاً لطفلك

ندرك في مبادلة للرعاية الصحية في دبي أن كل حمل هو رحلة استثنائية، ونحن هنا لدعمك في كل خطوة منها، لذا سنقدّم لك الرعاية الشخصية التي تلائم احتياجاتك في كل مرحلة. سواء كنتِ ترحبين بمولودك الأول أو تضيفين فردًا جديدًا إلى عائلتك، فإن فريقنا المتخصص من أطباء أمراض النساء وأخصائيي الأشعة وخبراء التغذية مستعدون تمامًا لجعل تجربتك مريحة وممتعة وآمنة قدر الإمكان.

ستكونين أنت وطفلك في أيدي أمينة طوال فترة حملك بصحة مرافقنا المتطورة ونهجنا الدافئ والمليء بالرحمة. نحرص على أن تشعرين بالدعم والقوة والرعاية على مدار هذه الفترة المميزة.

ابحثي عن الباقية المثالية لرحلتك

نقدم مجموعة من باقات رعاية ما قبل الولادة المصممة لتلبية احتياجاتك الفريدة، بدءًا من الأسابيع الأولى للحمل وحتى الولادة. استكشفي باقاتنا واختاري ما يناسب رحلتك إلى الأمومة، لأن هذا الوقت الخاص يستحق أفضل رعاية ممكنة.

